

Title (en)

FIRE EXTINGUISHING DEVICE AGAINST FIRE IN A COOKING VESSEL.

Title (de)

LÖSCHVORRICHTUNG ZUR BRANDBEKÄMPFUNG BEI BRENNENDEN TÖPFEN.

Title (fr)

DISPOSITIF D'EXTINCTION POUR LUTTER CONTRE L'INCENDIE D'UN RECIPIENT DE CUISSON.

Publication

EP 0042384 A1 19811230 (DE)

Application

EP 80901933 A 19801020

Priority

- DE 2942247 A 19791018
- DE 2948268 A 19791130

Abstract (en)

[origin: WO8101106A1] In order to fight against fire in a cooking vessel, for instance a deep fryer, a cover (1) with a handle (3) is provided which can be fixed on the burning vessel or a plate (10) with a handle (6) which may rest on the edge of the vessel. A material, such as powder or foam, can also be provided in the fire extinguishing device, to be spread on the burning content of the vessel in order to extinguish fire.

Abstract (fr)

Pour lutter contre l'incendie d'un recipient de cuisson, par exemple une friteuse, on prévoit un couvercle (1) en forme de coiffe avec un manche (3) qui peut etre engage sur le recipient en flammes, ou un plateau (10) avec manche (6) qui peut s'appuyer sur le bord du recipient. On peut en outre prévoir dans le dispositif d'extinction un materiau, tel que de la poudre ou une mousse, qui sera distribue sur le contenu en flammes du recipient pour etouffer le feu.

IPC 1-7

A62C 3/00; F23Q 25/00

IPC 8 full level

A62C 3/00 (2006.01); **F23Q 25/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A62C 3/006 (2013.01)

Cited by

US6749632B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8101106 A1 19810430; EP 0042384 A1 19811230

DOCDB simple family (application)

DE 8000158 W 19801020; EP 80901933 A 19801020